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Geachte leden van de raad, 
 
Op 25 januari 2022 bent u geïnformeerd over studentensport en de uitvoering van M122/Pak de 
kansen voor sport op het USP. Zoals in het coalitieakkoord aangegeven, zijn we aan de slag gegaan 
om iets te doen aan het tekort aan ruimte voor studentensport en om de samenwerking tussen 
studenten- en verenigingssport te vergroten. We zijn de afgelopen tijd intensiever in gesprek met de 
Sportraad Utrecht, Hogeschool, Universiteit, Mesa Cosa en SportUtrecht, wat heeft geleid tot de 
ondertekening van een convenant. Hierover informeren we u in deze brief.  
 
Achtergrondinformatie 
In Utrecht studeren ruim 100.000 studenten, waarvan 40% ook in Utrecht woont. Sport (en bewegen) 
is een belangrijk onderdeel van het studentenleven en van grote waarde voor de mentale en fysieke 
gezondheid van studenten. Op 26 maart 2024 vond een raadsinformatiebijeenkomst plaats over 
studentensport. Vervolgens heeft de vertegenwoordigende koepel van studentensport het initiatief 
genomen voor een convenant studentensport. De recente brief van de minister van OCW over de 
beleidsregel investeren met publieke middelen in private activiteiten (waarover u ook schriftelijke 
vragen hebt gesteld) onderstreept het belang van dit convenant. De bespreking in het Kamerdebat 
van 14 mei jl. heeft voor enige opluchting gezorgd omdat duidelijk werd dat de onderwijsinstellingen in 
ieder geval voorlopig hun middelen mogen blijven besteden aan studenten(sport)voorzieningen, wat 
noodzakelijk is voor het voortbestaan van de studentensport.  
 
Convenant 
Vandaag hebben we het convenant ondertekend tijdens de UUlympics: een breed evenement waarbij 
veel studenten aan het sporten zijn, dat goed aansluit bij het doel van het convenant. Onze 
gezamenlijke ambitie is om zoveel mogelijk studenten te laten sporten en bewegen in heel Utrecht. 
De insteek van het convenant is positief, om te kijken wat er wél kan binnen de (krapper wordende) 
financiële kaders. De beschikbare ruimte is schaars en ook onze gemeentelijke financiële middelen 
zijn beperkt. Daarnaast wordt het onderwijs geraakt door kabinetsbezuinigingen. Dit vraagt om 
scherpe keuzes, out of the box-oplossingen en creatieve samenwerkingen. Medeondertekenaars van 
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het convenant zijn de Universiteit Utrecht (UU), Hogeschool Utrecht (HU), ROC Midden Nederland, 
Nimeto, Grafisch Lyceum Utrecht, MBO Utrecht, Sportraad, SportUtrecht, Stichting Utrecht Science 
Park, gemeente en Mesa Cosa. Een mooie ontwikkeling is dat de mbo-instellingen ook onderdeel zijn 
van het convenant. 
 
Met het convenant zetten we in op slimmere verbindingen tussen wat partijen al doen en wat er al is, 
zodat we met relatief weinig inzet hier stappen in kunnen maken. In het convenant staan een aantal 
thema’s waarop we samen mee aan de slag gaan. We willen ons inzetten voor voldoende 
sportcapaciteit voor studenten, door o.a. beter gebruik te maken van wat er al is. Studenten kunnen 
gebruikmaken van de Utrechtse sportinfrastructuur, die we beter onder de aandacht brengen en beter 
aan laten sluiten op de sport- en beweegbehoefte. We verkennen waar mogelijkheden zijn voor 
efficiënter gebruik van gemeentelijke sportvelden. Ook zullen studenten betrokken worden bij 
relevante ruimtelijke ontwikkelingen met betrekking tot studentensport, mede op en rond het USP, 
door de initiatiefnemers daarvan. We gaan mbo-studenten en -instellingen beter betrekken bij 
studentensport voor meer kansengelijkheid in het studentenleven. Ook kijken we of er kansen liggen 
bij de doorstroom van studentensport naar reguliere sportverenigingen.  
 
Vervolg 
Vier keer per jaar komen de ondertekenaars bij elkaar om verdere invulling te geven aan het 
convenant. Zoals in M58 Van convenant naar concrete actie! gevraagd, komen we binnenkort in het 
uitvoeringsprogramma Sport en Bewegen terug op de uitvoering van het convenant en vervolgacties 
vanuit de gemeente.  
 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Utrecht, 
 
 
 
de secretaris,     de burgemeester, 
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